

直飞长沙 - Direct flight to Changsha



HOTEL : (5 Stars)

1 NIGHT RAMADA HOTEL CHANGSHA EAST OR SML
 1 NIGHT PHOENIX PHOENIX MING WORLD INTERNATIONAL HOTEL OR SML
 1 NIGHT ZHANGJIAJIE LANWAN BOGE INTERNATIONAL HOTEL OR SML
 2 NIGHTS ZHANGJIAJIE PLUS QINGXINYUAN HOTEL OR SML

SPECIAL ARRANGEMENT :

NO SHOPPING STOP, VIP COACH, VISIT THE TWO MOST POPULAR ANCIENT CITIES AND TOWNS IN HUNAN, EXPLORE THE NEWEST INSTAGRAM-WORTHY SPOTS IN HUNAN, EXPLORE TIANZI MOUNTAIN, THE "KING OF THE PEAK FORESTS",

SIGHSEEING :

PHOENIX ANCIENT TOWN, THE TUO RIVER, THE LARGEST GROUP OF STILTED BUILDINGS, THE HONGQIAO ART BUILDING, THE STONE-PAVED STREETS, NIGHT VIEW OF PHOENIX ANCIENT TOWN, MORONG MIAO VILLAGE, FURONG TOWN, 72 FLOORS OF MYSTERY, TUSI CITY, ZHANGJIAJIE NATIONAL FOREST PARK, BALONG ELEVATOR, YUANJIAJIE, TIANZI MOUNTAIN, JUNSENG ART GALLERY, TAIPING OLD STREET, ORANGE ISLE, MIAO ETHNIC TRADITIONAL COSTUME EXPERIENCE, TIANMENSHAN MOUNTAIN NATIONAL FOREST, TIANMEN MOUNTAIN GLASS WALKWAY, TIANMEN CAVE, GHOST VALLEY PLANK ROAD.

SPECIAL CUISINE :

HUNAN CUISINE, MIAO-STYLE SPECIALTY, LOCAL SPECIALTY, MUSHROOM CUISINE, KOREAN BARBECUE

酒店 : (5 星)

1 晚 长沙黄金华美达酒店或同级
 1 晚 凤凰凤鸣天下国际酒店或同级
 1 晚 张家界蓝湾博格国际酒店或同级
 2 晚 张家界最佳西方清心园酒店或同级

景点 :

凤凰古城, 沱江风光, 吊脚楼, 虹桥艺术楼, 漫步石板街, 凤凰古城夜景, 墨戎苗寨, 芙蓉镇, 72 奇楼, 土司城, 张家界国家森林公园, 百龙电梯, 袁家界, 天子山, 军声画院, 橘子洲, 太平老街, 苗服体验, 天门山国家森林公园, 玻璃栈道, 天门洞, 鬼谷栈道

特别安排 :

无购物站, 优质旅游观光巴士, 参观湖南 2 座最热门的古城及古镇, 游览湖南最新的网红打卡点, 游览“峰林之王”的天子山

特色风味 :

湘菜风味, 苗家风味, 土家风味, 菌菇风味, 韩式烤肉

ADDITIONAL SURCHARGE : RM200 PER PAX FOR FOREIGNER AND CHINA PASSPORT HOLDER

额外收费 : 每人马币 200 持有外国和中国护照者

Other Remark:

任何三人房或加床都以折叠式或床垫为标准。Triple room sharing will be based on an extra rolling bed.
 WITH THE IMPACT OF THE COVID-19 EPIDEMIC, SOME ATTRACTIONS, RESTAURANTS, HOTELS, ETC. MIGHT BE CLOSED AT THE TIME OF DEPARTURE, SHALL REPLACE BY OTHERS WITHOUT PRIOR NOTICE.

如因疫情影响，出发时有个别景点餐厅酒店等停止营业，将以其他开放景点餐厅酒店代替，不另行通知

FREE COVID-19 TRAVEL INSURANCE!!! Applicable for passenger up to 69 years old (T&C APPLIED)

Flight	Departure Date	Promo 1	Promo 2	Promo	Normal	Single Supplement
D7	22 Nov 2024 (Ex-KUL, Non Shopping Stop)	3,388 6	-	-	3,488	600
D7	06 Dec 2024 (Ex-KUL, Non Shopping Stop)	-	-	-	3,488	600
D7	31 Jan 2025 (Ex-KUL, Non Shopping Stop)	4,488 6	-	-	4,588	600

** All fares quoted based on per person rate in Ringgit Malaysia.

FLIGHT DETAILS**Departure Flight**

 **Kuala Lumpur (KUL) → Changsha (CSX)**



Airasia X D7 352
Day 1: 18:00 hrs
 Kuala Lumpur (KUL)



Day 1: 23:05 hrs
 Changsha (CSX)

Return Flight

 **Changsha (CSX) → Kuala Lumpur (KUL)**



Airasia X D7 352
Day 6: 23:50 hrs
 Changsha (CSX)



Day7: 04:25 hrs
 Kuala Lumpur (KUL)

Airlines	Check-In Baggage	Carry Baggage
Airasia X Airline (D7)	20 KG (1pc)	7 KG

Important note:

Non-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:

* Once booking considered sold!!! *NOT entitled to Change or Cancel booking to be accepted.

1. Min group size: 20 adult + 01 tour leader. Tour leader is only provided with a minimum group size of 20 paxs.
2. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS reserve the right to collect tour fare / YQ / YR and airport tax differences due to currency fluctuation.
3. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS will not responsible for tour fare difference between normal & promotion packages.

Payment Terms to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS: NON-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:

- AK & D7 & OD & MF & 3U & TR Packages: RM 1000 Per Seat.
- MH & CZ & CA Packages: RM 2000 Per Seat.
- Full Payment: 40 working days before tour departure.
- All deposit slip, name list, room pairing, customer passport copy & contact number must submit to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS Up to 14 days prior to departure date are subjected to availability of accommodation and flight.
- Late bookings request should be accompanied with full payment in advance.